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منشا و پرسپولیس 
به آخر خط رسیدند

باشگاه پرسپوليس برای فســخ قرارداد با منشا 
بايد ٢٥٠ هزار دلار طلبش را به او پرداخت می کرد؛ 
در نهايت بعد از مذاکرات طرفين، گادوين منشــا 
با دريافــت ١٢٧ هزار دلار از مطالبات و بخشــيدن 
مابقی با پرسپوليس تسويه کرد و به اين ترتيب نام 
او از فهرست نيم فصل دوم باشگاه خارج شد. پيش از 
اين مسئولان باشگاه صنعت نفت با رقم قابل توجهی 
برای رضايتنامه منشا سعی کردند پرسپوليسی ها را 
وسوسه کنند. شنيده می شود منشا از سايپا و پديده 
هم پيشنهاد دارد. با انجام اين تسويه حساب، آخرين 
شانس  منشا برای ماندن در پرسپوليس هم از بين 

رفت و حالا بايد ديد انتخاب بعدی او کدام تيم است.

داد
روی

دريا فرج پور| ديروز وقتی بهاره رهنما گفت دزد به خانه اش 
زده؛ خيلی ها اين را بهانه ای کردند برای خنده و شوخی؛ که «او 
حتی دلش نمی خواهد يک روز هم از تيتر اخبار و شايعات دور 

بماند». اما ظاهرا  ماجرا جدی بود...
بعدتر فيلمی دست به دست شد که اتاقی درهم ريخته را که 
کمدها و دراورهايش خالی شــده بود، نشان می داد. روی اين 
تصاوير هم صدای بهاره رهنما بود: «اين وضع زندگی منه. دزد 
اومده اين جا. از ديشــب تا حالا درگير عواقب داستانيم. حالا 
اونور شما توی توييتر هر کاری دوست دارين بکنين. من فعلا 
زندگيم اين وســطه. گفتين اين قدر از شاديات نگو، می خوام 
بگم من يک ساعت ديگه جلســه فيلم دارم و اين فقط يکی 
از اتاق هاييه که آقــای دزد لطف کرده و طلاهای منو برده و ما 

درگير اين موضوعيم فعلا»...
بهاره رهنما در اينستاگرام نيز تصويری از جای پای دزدی که 
از خانه اش سرقت کرده بود، منتشر کرد: «اينم جای پای دزد 
خونه ما، من آدم ترسويی نيستم، اما کتمان نمی کنم که حس 
بدی دارم. خلاصه اين که مالی که از من بردن تک تکشو خودم 
با زحمت و کار خريده بودم، برا همين شک ندارم که دستش رو 

ميشه و اموال من برمی گرده»...
دزد زده ها

بهاره رهنما تنها چهره ای نيســت که مورد ســرقت قرار 
می گيرد. اصولا سلبريتی ها چون زندگی شان در معرض ديد 
قرار دارد و به کرات تصاويری پرزرق وبرق از سفرها و خانه ها و 

خودرو هــا و جواهرات گرانقيمت شــان 
منتشر می شود، اهداف خوبی برای سارقان 

هستند. برای همين هم تاکنون داستان های 
زيادی درباره ســرقت از ستارگان منتشر شــده؛ که در بين 
نمونه های غربی می توان به ماجراهای سرقت از استيو جابز، 
اورلاندو بلوم، ليندزی لوهان و کريســتين دانست اشاره کرد. 
فوتباليست ها و ورزشــکاران هم که جای خودشان را در اين 

داستان دارند...
وطنی ها

در ميان ستارگان وطنی هم دزدزده زياد داريم. هديه تهرانی 
يکی از آنهاســت که لپ تاپ و دوربينش را به سرقت  برده اند. 
روايت او از آن  روز چنين اســت: «خــودرو را پارک کردم و به 

ملاقات مادرم در بيمارستان رفتم. وقتی برگشتم ديدم لپ تاپ 
و دوربين ديجيتالم که محتوای اطلاعات کاری و شخصی ام 
بود، به سرقت رفته. عجيب اين که به ديگر اشيای قيمتی و پول 

که در خودرو بوده، کاری نداشتند»....
عادل فردوســی پور را نيز دزد زده. اين يکی از مشهورترين 
دزدی های صورت گرفته است که گفته شد دزدان از آپارتمان 
فردوسی پور چيزی حدود ٥٠٠ ميليون تومان سرقت کرده اند؛ 
که البته عادل تکذيب کرد: «اين ارقام را تکذيب می کنم. واقعا 
نمی دانم چرا برخی فکر کردند من در خانه ام ٥٠٠ ميليون تومان 
دارم. تمام وسايلی که به سرقت رفته، چند تابلو، چند فرش و 

چند سکه بود که به عنوان جايزه و يادگاری گرفته بودم.»
پريناز ايزديار هم از ســارقان زخم خــورده. پريناز ظاهرا 
دو سال پيش آخر شب در فرمانيه از سوی دو دزد موتورسوار 
مورد حمله قرار گرفته و کيف پول و مدارکش را از دست داده: 
«شيشه سمت راست ماشين پايين و کيفم روی صندلی جلو 
بود که ديدم يک نفر از پشت به ماشين نزديک می شود. فکر 
کردم دوستم است. اما جوانی از شيشه تا کمر داخل ماشين شد 

و کيفم را قاپيد و يک مشت به من زد و رفت»...
فوتبالی ها

می دانيد کارلوس کی روش هم ضرب شســت دزدان ما را 

چشيده و کت وشلوار برند و گرانقيمتش را از دست داده؟ او 
البته يک بار هم لباس تمرينش را به دزدان باخته. رســانه ها 
نوشــته اند که قبل از کی روش اين اتفاق برای افشين قطبی 
هم رخ داده و ســارقان لباس های مارک دار و گرانقيمتش را 

دزديده اند. 
ظاهرا دزدی از مربيان تيم ملی فوتبال به مذاق دزدان خوش 
آمده، چون علی پروين و علی دايی هم از دست سارقان ايمن 
نمانده اند. علی پروين گفته که در رامســر دزدان چهار چرخ 
بنز محبوبش را باز کرده و برده اند. علی دايی هم انگار چند بار 
مورد سرقت قرار گرفته. يک بار در جريان آن تصادف معروف 
در مسير اصفهان به تهران بود که گفته شد موبايل گرانقيمت 
علی دايی دزديده شده. يک بار ديگر هم انگار در منطقه فرمانيه 
دو زورگير قصد قاپيدن زنجير طلای سنگينش را کرده اند که 

البته با مقاومت دايی سارقان فرار را برقرار ترجيح داده اند.
خاطره دزدی- فوتبالی!

فيروز کريمی خاطره ای بامزه دارد. يکی از رسانه ها نوشته: او 
که يک بنز شيک خريده بود، علاقه به تمديد قرارداد نداشت، 
اما وقتی بنزش را دزديدند و خودرو چند روز پيدا نشد، کريمی 
هم قراردادش را تمديد کرد. جالب اين که ساعتی بعد از بستن 

قرارداد خبر می دهند بنزش پيدا شده است!
 

بهاره رهنما این بار با ماجراى دزدى سوژه شد

حدیث پایان ناپذیر زورگیرها، سارقان و سلبریتى ها

تحلیل جالب جلال چراغپور از تغییرات مکرر در خط دفاع تیم ملى

کى روش مى خواهد با 3 دفاع وسط بازى کند!
ناگفته هایى درباره در جستجوى فریده 

شهروند|  نمايش فيلم که تمام می شود، تماشاگران 
به صندلی های جلو می روند تــا در حضور کارگردان 
اثــر و يک منتقد دربــاره فيلمی صحبــت کنند که 
رکورددار فروش فيلم های مســتند چهار سال اخير 
در گروه سينمايی هنر و تجربه است. «در جستجوی 
فريده» نتيجه چهار ســال تــلاش و نامه نگاری يک 
گروه مستندســاز به تهيه کنندگی و کارگردانی آزاده 
موسوی و کوروش عطايی است که از ميان ١٠٠ساعت 
راش انتخاب شــد و بدون تبليغات گسترده توانست 
در دوماه نخست اکران، به فروش صد ميليون تومانی 
دست پيدا کند. حرف ها زياد است اما در ابتدای اغلب 
آنها تقدير و تشکر از گروهی است که لحظه های ناب و 
دست نخورده ای از سير زندگی «فريده» و جست وجوی 
هويت خود در مشــهد را به تصوير کشيده اند. کورش 
عطايی به عنوان يکی از کارگردانان اين اثر حرف های 
زيادی از روند اکران اين فيلم دارد. ظاهرا تلاش های آنها 
برای اکران عمومی فيلم به دليل ترس پخش کننده از 
نبود گيشه، به نتيجه نرسيده است و درنهايت آنها به 
همين اکران های محدود هنر و تجربه رضايت داده اند: 
«تقريبا با تمام پخش کننده های فعال صحبت کرديم 
و همه فيلم را دوســت داشتند اما می گفتند اين فيلم 
در اکران عمومی جــواب نمی دهد. پخش کننده های 
ما حاضر به ريسک نيستند و به فيلم های غيرکمدی و 
فاقد بازيگر چهره توجه ندارند. بعد از ٤-٣ماه که جواب 
نگرفتيم، فيلم را در هنر و تجربه اکران کرديم. اين گروه 
با امکانات و ســانس های محدودش همکاری خيلی 
خوبی کرد تا فيلم ديده شود. ما تبليغات وسيعی جز 
شبکه اجتماعی نداريم و شگفت آور است که مردم به 
صورت خودجوش فيلم را تبليغ می کنند و رســانه ما 
هستند. تاکنون هم بالای ۱۰هزار نفر فيلم را ديده اند.» 
نه تنها در جستجوی فريده فيلم جذاب و با ارزشی است 
که روند چهارساله ســاخت آن هم جالب است؛ مثلا 
سوژه خيلی اتفاقی و پس از ديدن گزارش يک خبرنگار 
هلندی در يکی از روزنامه های ايرانی انتخاب شــده و 
با کمترين دخالت کارگردانــان در زمان فيلمبرداری 
فيلم ساخته شده است. از سوی ديگر، آنها برای جذب 
سرمايه اوليه مجبور شده اند تا يک کمپين راه اندازی 
کنند و درنهايت ٣٠٠نفر از طريق اين کمپين به آنها 

کمک مالی کرده  اند. 

هیجان انگیز

اکبر عبدی صبح ديروز سر صحنه سريال «شش قهرمان و نصفی» دچار مشکل و به اورژانس منتقل 
شد؛ اما بعد از ويزيت مرخص شد. حسين قناعت، کارگردان اين سريال، درباره آخرين وضع اين بازيگر 
که سر صحنه دچار مشکلاتی شده بود، گفت: «هيچ مشکل خاصی نبوده و بعد از ويزيت مرخص شدند 
و الان در مسير صحنه هستند تا ادامه کار را با ايشان بگيريم. متاسفانه الان هر کس يک گوشی موبايل در 
دست دارد و از هر اتفاقی عکس و فيلم می گيرد، اين اقدام در برخی موارد بی اخلاقی است و با انتشار اخبار 

نادرست درباره آقای عبدی هم فقط باعث نگرانی خانواده ايشان می شوند.» 

کميل قاســمی: رسول 
خادم در چند سال مديريت 
خود بر کشتی کشور تلاش 
کرد با در نظر گرفتن اصل 
سلامت کاری و صداقت، اين 
ورزش جايگاه خوبی  داشته باشد و به موفقيت های 
خوبی نيز رســيد. ورزش قطعا هميشه بالا و پايين 
دارد و اگر شکست در رقابت های جهانی مجارستان 
جزو کارنامــه کاری وی اســت، قهرمانی تمامی 
تيم های ملی در جهان نيز در همين دوران مديريتی 
بدست آمده است.  کشتی کشور همچنان می تواند 
با پتانسيل موجود در رقابت های المپيک پيش رو 
موفق باشد اما اين امر حمايت مســئولان وزارت 
ورزش و جوانان و کميتــه ملی المپيک و همدلی 

جامعه کشتی را می طلبد.
 

بهتــاش فريبا: «من نه 
اسپانسر هستم، نه مديرعامل 
باشگاه؛ خود آقايان بايد فکر 
کننــد و تصميــم بگيرند. 
و  اســتقلال  مديريــت 
پرسپوليس سخت اســت. شانسی که پرسپوليس 
آورده اين بوده که به فينال ليگ قهرمانان آسيا رفته و 
٣٠، ٤٠ ميليارد گير اين باشگاه آمده و دست شان باز 
است، اما ما نه تنها پولی نگرفته ايم، بلکه ١٠ ميليارد 
تومان هم پيش خور کرده ايم! البته اين پول هزينه تيم 
و باشگاه شده است. استقلال مانده با يک جيب خالی 
و با يک سری بازيکن و مربی طلبکار. اميدوارم فکری 
به حال تيم بکنند و بازيکن خارجی خوب برای ليگ 

قهرمانان آسيا جذب شود.» 
 

زندوکيلــی:  علــی 
«شرايط نامتوازن مارکت 
موســيقی و افــرادی که 
زحمــت می کشــند و به 
جايی نمی رســند را درک 
می کنم، اما کار خوب، بهترين اتفاق است. در دنيا 
ثابت شــده کار درســت، جای خــودش را پيدا 
می کند. من به افرادی که در موســيقی تحصيل 
می کنند، حق می دهم، ولی ممکن است کارشان 
متوقف شود، اما هميشه اميد حرف اول را می زند و 
کار خــوب در هــر زمينه هنر جای خــودش را 

باز می کند.»
 

حبيب اسماعيلی: «به 
محض آن کــه فيلمی در 
جشنواره با موفقيت مواجه 
می شود، بسياری از نهادها و 
و  خصوصی  ارگان هــای 
دولتی شــروع به تخريب آثار موفق و حتی خود 
جشنواره می کنند. اگر اين بخش ها دست از اين 
کار بردارند، جشنواره فيلم فجر با صفا و صميميت 
بيشتری برگزار می شود. درواقع اهرم های موجود 
برای انتقاد، دســت مديران را در مسير انتخاب يا 
عدم انتخاب آثار می بندد که لازم اســت برخورد 

اصولی تری با جشنواره صورت گيرد.»

ره
چه

شهروند| تيم ملی ايران تا اينجای جام ملت های آسيا 
٤ بازی انجام داده، ٣ برد و يک تســاوی به دست آورده و 
هيچ گلی نيز دريافت نکرده است. با اينکه همه از عملکرد 
تيم ملی تاکنون راضی هستند اما هنوز به نظر می رسد در 

خط دفاعی ضعف هايی وجود دارد. 
تغييرات مکرر در خط دفاعی 

در بازی گذشته با عمان مجيد حسينی مثل مسابقه 
با يمن يک اشتباه تاثيرگذار داشت که منجر به خطای 
پنالتی پورعلی گنجی روی مدافع عمان شــد و برخی 
منتقدان اعتقاد دارند کی روش هنوز نتوانســته نفرات 
دفاعی مد نظرش را پيدا کنــد. از اين رو در بين مدافعان 
تيم ملی به غير از پورعلی گنجی دفاع ميان ششــدانگ 
وجود ندارد که بتواند بدرخشد. تاکنون پژمان منتظری، 
محمدحسين کنعانی زادگان، مجيد حسينی، مرتضی 
پورعلی گنجی و روزبه چشمی ٥ مدافع ميانی ايران را در 
بازی های قبلی تشکيل دادند و حتی در يک بازی برابر 
عراق پورعلی گنجی هم نيمکت نشين شد. احتمالا برابر 
چين بازهم در خط دفاعی تغييرات خواهيم داشت چون 
برخی از کارشناسان مجيد حسينی را ضعيف ترين بازيکن 

ايران برابر عمان دانستند. 
چراغپور: سيستم ٥ مدافع را تمرين کرديم

برای بررســی اين موضوع دقايقی با جلال چراغپور، 
کارشــناس و تئوريســين فوتبال همکلام شــديم. او 
می گويد:  «ايران مقابل پاس بلنــد و فرارهای طولانی، 
نقطه ضعفی ندارد. شايد گاهی يک نفر از دست مدافعان 
در برود، اما در بازی با عمان در مجموع از ٣٠ - ٣٥ پاس 
بلند، فقط يک فــرار آن هم در دقيقه يک موفقيت آميز 
بــود. در نتيجه مدافعان ما روی پاس های بلند بســيار 
خوب عمل می کنند و مشــکلی وجود ندارد. در مورد 
فرارهای مستقيم هم مدافعان ايران سرعت خوبی دارند 
و از اين بابت نيز مشکلی ما را تهديد نمی کند. در نتيجه 
مقابل چين هم مشکلی نخواهيم داشت، چون اين تيم 
هم می خواهد از فاصله زياد و با پاس های بلند به سمت 
دروازه حمله کند، اما در مرحله نيمه نهايی مقابل ژاپن 

اين نقطه ضعف ما ديده خواهد شد. شايد هم تا آن زمان 
اين نقطه ضعف با تدابير کادرفنی پوشش داده شود.» 

چراغپور صحبت هايش را اين طور ادامه داد: «اگرچه 
سيســتم بازی مابازی با ٤ مدافع اســت اما کی روش 
می خواهد يک هسته مرکزی در خط دفاع ايجاد کند و 
مقابل عمان با ميدان دادن به روزبه چشمی اين موضوع 
را تمرين کرد. بــه عبارت بهتر تيم ملــی در بازی های 
بعدی احتمالا با ٣ مدافع مرکزی بازی کند به طوری که 
چشــمی را به عنوان هافبک عقب گير بازی دهد و يک 
هســته مرکزی را با پورعلی گنجی، حسينی و چشمی 
درســت کند. در اين صــورت دو دفاع چپ و راســت 
تبديل به مدافع - هافبک خواهند شــد و احساسم اين 
است کادرفنی تيم ملی به دنبال سيستم ١-٤-٥ برای 
مرحله نيمه نهايی اســت. تغييرات زيادی که در خط 
دفاعی انجام می شود،  نشــان از اين دارد که اين پست 
فکر سرمربی را مشغول کرده است. خط دفاع ما تاکنون 

هشت رويکرد مختلف را در اين مسابقات امتحان کرده و 
اين عجيب است.»

کی روش همه را سورپرايز می کند؟
اگر تحليل جلال چراغپور درســت باشــد، کارلوس 
کی روش می خواهد در بــازی های بعدی مرحله حذفی 
که با رقبای سخت تری مثل چين و ژاپن روبه رو خواهيم 
شــد، با ريســک کمتری به ميدان برود. اين سيستم که 
شايد تا به حال آزمايش نشــده، به گفته اين کارشناس و 
تئوروسين فوتبال تمرين شده تا تيم ملی برای نخستين 
بار در يک مســابقه رسمی در بخش دفاعی حالت دفاعی 
به خود بگيرد. البته هنوز حريفان آنقدر روی دروازه ايران 
فشــار نياوردند که بخواهند ايران را در حالت دفاع خيلی 
محک بزنند اما شــايد بعد از گل زدن به چين و بعد از آن 
احتمالا ژاپن کمربند محکم خط دفاعی رمز پيروزی ايران 
باشد؛ اتفاقی که شايد با پيش بينی چراغپور با ٥ مدافع رخ 
دهد که مدافعان به خوبی بتوانند يکديگر را پوشش دهند.

ون
ریب

ت
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

در هر یـک از اتاق هـاى منزل 
یـا محـل کار مکانهـاى امـن 
را تعییـن کنیـد. ایـن مـکان 
میـز  یـک  زیـر  مى توانـد 
محکم، یـا کنار دیـوار داخلى 

بـه دور از پنجـره باشـد.

ایرانى ها در  پراگ

هشتمين دوره  جشنواره فيلم ايرانی  در شهر پراگ 
به کار خود پايان داد و فيلم درساژ ساخته پويا بادکوبه 
جايزه بهترين فيلم بلند را برد و فيلم سه رخ جعفر پناهی 
بهترين فيلم منتخب مخاطبان شد. پناهی طی پيامی 
ويديويی با اعلام اين که در تاريخ سينما فيلمسازانی 
مثل دالتون ترومبو و ييلماز گونی هم شرايط او را تجربه 
کرده اند، گفت آن چه بيش از هر چيز دردناک است اين 

است که نمی تواند در کنار بينندگان آثارش باشد...
در اين دوره از جشنواره فيلم های خوک، بدون تاريخ، 
بدون امضا، رضا، همچنان که می مرديم، افســونگر، 
هجوم،  هندی و هرمز، بمب يک عاشــقانه، سه رخ و 

درساژ به نمايش درآمدند. 

 

خبر

نگران
 اکبر عبدى 
نباشید


